



**Dear Brothers and Sisters,**

**My name is Leila Meskine. I am a proud CUPE Ontario member coming from the University sector. I identify as a young worker, a racialized worker, an international worker, and a woman. I am currently the Vice President for my local 4207 and a member of our bargaining committee. I am also a young worker representative at the CUPE Ontario Women's committee. I am extremely passionate about the work of trade unions, and I am determined to dedicate all my efforts to learn, participate in training, and gain experience by working alongside experienced members of CUPE Ontario. I hope you would elect me as a Member-at-Large for the Executive Board of CUPE Ontario. My ultimate goal is to forward the principles of social unionism and create a more just society for the Canadian working class.**

**Chère frères et sœurs,**

**Je m'appelle Leila et je suis membre fière de SCFP Ontario venant du secteur universitaire. Je m'identifie comme jeune travailleuse, travailleuse racialisée et femme. Je suis actuellement Vice-Présidente de la section local 4207, membre de l'équipe de négociation du SCFP 4207, et siège au comité des femmes du SCFP Ontario en tant que représentante des jeunes travailleurs. Je suis extrêmement passionnée par le travail des organisations syndicales, et me tiens prête à la poursuite d'une plus grande implication dans le travail syndical, et de l'expertise qui peut m'être transmise au contact des compétences du SCFP Ontario. J'espère que vous allez m'élire autant que « Membre Générale » pour le conseil exécutif de SCFP Ontario. Je porte avec le plus grand sérieux la mission de servir les intérêts des membres du SCFP et de prôner les notions du socialisme syndicale dans notre pays pour créer un monde plus juste pour notre classe des travailleurs.**